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   Αθήνα, 6 Δεκεμβρίου 2024 
  ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                 Προς τον υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων, κ. Κ. Τσιάρα 
 

Θέμα: «Αναπάντητα ερωτηματικά από την αιφνίδια ακύρωση προκήρυξης πρόσληψης 
νέας ηγεσίας του ΟΠΕΚΕΠΕ» 

 
Επανέρχομαι με την παρούσα μου σε σειρά πολλαπλών, πρότερων παρεμβάσεων του ΠΑΣΟΚ-
Κινήματος Αλλαγής, μέσω του κοινοβουλευτικού ελέγχου, για τα καταστροφικά ‘’έργα και 
ημέρες’’ της κυβέρνησης (ευρωπαϊκή επιτήρηση και πρόστιμα, ‘’κουτσουρεμένες’’ πληρωμές κ.α.) 
της ΝΔ στον ΟΠΕΚΕΠΕ-ενός απολύτως κομβικού Οργανισμού για τα συμφέροντα του αγροτικού 
κόσμου της χώρας και νευραλγικού φορέα για τους αγρότες της Θεσσαλίας.  
 
Ειδικότερα, υπενθυμίζεται πως ο ΟΠΕΚΕΠΕ διαχειρίζεται ετησίως πακτωλό κονδυλίων, για την 
πληρωμή ευρωπαϊκών αγροτικών ενισχύσεων, αλλά και δράσεων του Επιχειρησιακού 
προγράμματος Αγροτικής Ανάπτυξης (π.χ. LEADER), που σύμφωνα με εκτιμήσεις αγγίζει το 1% του 
ΑΕΠ της χώρας (!).  
 
Και όμως εντύπωση προκαλεί το γεγονός ότι στα 5μισι χρόνια διακυβέρνησης της χώρας από τη 
ΝΔ, στην ηγεσία του ΟΠΕΠΕΚΕ, όπως και του υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης, έχουν 
‘’εναλλαχθεί’’ 5 ηγεσίες (!), πράγμα που αποδεικνύει την απόλυτη έλλειψη συνοχής του 
κυβερνώντος κόμματος σε ό,τι αφορά την αγροτική πολιτική της χώρας.  
 
Πιο συγκεκριμένα, εξαιτίας των τραγικά χαμηλών πληρωμών των δικαιούχων κατά το 
προηγούμενο έτος, ‘’καρατομήθηκε’’ από τον κ. Λευτέρη Αυγενάκη η πρώην διοίκηση του 
Οργανισμού υπό τον κ. Σημανδράκο, ο οποίος είχε επιλεγεί από το ΑΣΕΠ, ενώ και ο διάδοχός του 
κ. Μπαμπασίδης φέρεται να έχει ‘’καρατομηθεί’’ από τον νυν υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & 
Τροφίμων, ως εποπτεύουσας αρχής του ΟΠΕΚΕΠΕ, αφού πρόσφατα ζήτησε την παραίτησή του, 
όπως και την παραίτηση του συνόλου του Διοικητικού Συμβουλίου του εν λόγω φορέα.  
 
Νέα ερωτηματικά, ωστόσο, προκύπτουν και από τη νέα ‘’κίνηση’’(στις 5 Δεκεμβρίου 2024) του κ. 
Τσιάρα, ο οποίος αιφνιδίως ανακάλεσε και την πρόσκληση για την κάλυψη των θέσεων στη 
διοίκηση του ΟΠΕΚΕΠΕ (για νέο Πρόεδρο και δύο Αντιπροέδρους του Οργανισμού), πέντε μήνες 
μετά την δημοσίευση της προκήρυξης (!) και ενώ οι διαδικασίες κατάθεσης των αιτήσεων είχαν 
υποβληθεί από τον περασμένο Αύγουστο, με τους υποψηφίους να προετοιμάζονται για τις 
σχετικές γραπτές εξετάσεις, δυνάμει του εν ισχύ νόμου για τις προσλήψεις μέσω  διαδικασιών 
ΑΣΕΠ… 
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Κατόπιν τούτων και δεδομένου ότι ο ΟΠΕΚΕΠΕ αποτελεί ένα εξαιρετικά κρίσιμο ‘’εργαλείο’’ 
άσκησης αγροτικής πολιτικής στη χώρα μας, για να παραμένει ουσιαστικά ‘’ακέφαλος’’ όλη αυτήν 
την περίοδο. 
 
Δεδομένου ότι μετά την χθεσινή εξέλιξη, οι υπουργικές δικαιολογίες περί «επανεξέτασης των 
προϋποθέσεων συμμετοχής των υποψηφίων» και περί «ανάγκης διοικητικής ανασυγκρότησης του 
ΟΠΕΚΕΠΕ για την εύρυθμη λειτουργία του», δημιουργούν ακόμη περισσότερα ερωτηματικά, για 
το πόσο θα διαρκέσει και αυτό το νέο ‘’επιτελικό χάος’’ στον ΟΠΕΚΕΠΕ. 
 
Δεδομένου ότι όλα αυτά δημιουργούν αυξημένη ανησυχία στον αγροτικό κόσμο, ο οποίος 
βρίσκεται σε αναμονή της καταβολής μεγάλου μέρους των αγροτικών ενισχύσεων, που 
συμπεριλαμβάνουν το υπόλοιπο βασικής ενίσχυσης, τα οικολογικά σχήματα, την αναδιανεμητική 
ενίσχυση, το εθνικό απόθεμα και την εξισωτική αποζημίωση, τις αμέσως επόμενες ημέρες. 
 
Ερωτάται ο αρμόδιος κ. υπουργός: 
 
-Ποιοι (πραγματικοί) λόγοι τον οδήγησαν στη χθεσινή του απόφαση για ακύρωση του 
διαγωνισμού επιλογής νέας ηγεσίας μόνο για τον ΟΠΕΚΕΠΕ -και όχι για τις υπόλοιπες θέσεις που 
αφορούν τα όργανα διοίκησης του ΕΛ.Γ.Α. του ΕΛΓΟ -ΔΗΜΗΤΡΑ και του ΕΦΕΤ- έναν διαγωνισμό 
μάλιστα, που ο ίδιος προκήρυξε λίγους μήνες νωρίτερα (19/7/2024); 
 
-Με ποιους συγκεκριμένους τρόπους δεσμεύεται πως η νέα κατάσταση αβεβαιότητας για τον 
ΟΠΕΚΕΠΕ, η οποία οφείλεται στον ίδιο, δεν θα θέσει σε κίνδυνο ούτε στο ελάχιστο τις 
ημερομηνίες, αλλά και τα ποσά που οι αγρότες της χώρας αναμένουν να τους καταβληθούν για 
την πληρωμή μεγάλου μέρους των αγροτικών ενισχύσεων το επόμενο διάστημα; 
 
 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Ευαγγελία Λιακούλη 

 

 
 
 
 
 
      




